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PROTOCOL TO THE INTERNATIONAL CONVENTION FOR THE NORHE
ATLANTIC FISHERIES SIGNED AT WASHINGTON UNDER DATE 0
FEBRUARY 8, 1949*

The Governments parties to the International Convention for the North
west A'tlantic Fisheries signed at Washington under date of February ý8, 19491
which Convention la hereinafter referred to as the 1949 Convention, desirin
to provide for the holding of annual meetings of the Commission outside Norf
America, agree as foilows:

ARTICLE I

Paragraph 5 of Article II of the 1949 Convention is amended to read a
follows:

.5. The Commission shail hold a regular annual meeting at its sea
or at such other place in North America or elsewhere as may be agreec
upon by the Commission."

ARTICLE II

1. This Protocol shail be open for signature and ratification Or for adheren0i
on behaîf of any Governmezlt p&rty to the 1~949 Convenionj.

2. This Protocol shall enter into fo~rce on. the date upon which instrument,
of ratification have been deposited with, or written notifications of adherencE
have been received by, the Governmnt of the United States of America, or,
behaif of ail the Governments parties to the 1949 Convention.

3. The Government of the United States of Amnerica shail inform al]
Goveriments signatory..or adhering to the 1949 Convention of.ail ratifications
deposited and adherences received and of the date this Protocol enters intq
,force.

ARTICLE MI

1. The origina of ths rtql halb eoi with the Gcovernment 0
the United States of America, ýyikh Governmn shl conunnct etf
copies thereof to all the Governments signatory rahrn to the 194
Convention. 1

2. This Protocol shall bear the date on which it is opened for signatr
and shail remain open for signatuire for~ à perioxi of fort days theraty
following which period it shail be open for adherence.

IN WITNESS WHEREO' the ukIders1ighd, hing deposÎted thefr respetv
fuill powers, have signed this protocol.

DoNE in Washington ths eniffth da3y oif Juine 1956 in the. Engl
language.

(Here follow the n=mes of th sinatorie for Cnada, Denmr, Frane
Icelarnd, Italy, Norway, Portugal, Spai, 'the UniedKigdm of GetBiaf
and Northern Ireland, and the UTnited States of America.)

-*Ceanada ?reaty Sertes1UrW. jq.



(Traduction)

PROTOCOLE À LA CONVENTION INTERNATIONALE POUR LES PÊCHERIES DE
L'ATLANTIQUE NORD-OUEST SIGNÉE À WASHINGTON LE 8 FÉVRIER 1949*

Les Gouvernements parties à la Convention internationale pour les Pêche-
ries de l'Atlantique nord-ouest, signée à Washington le 8 février 1949* et
appelée ci-après "la Convention de 1949", désirant que les réunions annuelles
le la Commission puissent avoir lieu ailleurs qu'en Amérique du Nord, sont
convenus de ce qui suit:

ARTICLE I

Le paragraphe 5 de l'article II de la Convention de 1949 est remplacé par
Le texte modifié qui suit:

"5. La Commission se réunira régulièrement une fois par an à son
siège ou à tel endroit, en Amérique du Nord ou ailleurs, qu'elle aura
choisi."

ARTICLE II

1. Le présent Protocole est ouvert à la signature, à la ratification ou à
adhésion de tout Gouvernement partie à la Convention de 1949.

2. Le présent Protocole entrera en vigueur à la date à laquelle tous les
rouvernements parties à la Convention de 1949 auront déposé leurs instru-
nients de ratification auprès du Gouvernement des États-Unis d'Amérique ou
ui auront notifié par écrit leur adhésion.

3. Le Gouvernement des États-Unis d'Amérique donnera avis aux gou-
rernenents ayant signé la Convention de 1949, ou y ayant adhéré, des dépôts
le ratification et des adhésions, ainsi que de la date d'entrée en vigueur du
>résent Protocole.

ARTICLE III

1. L'original du présent Protocole sera déposé auprès du Gouvernement
les États-Unis d'Amérique, qui en communiquera des copies certifiées con-
ormes à tous les Gouvernements qui ont signé la Convention de 1949 ou y ont
dhéré.

2. Le présent Protocole portera la date à laquelle il sera ouvert à la
ignature, et il restera ouvert à la signature pendant une période ultérieure
le quatorze jours, après quoi il sera ouvert à l'adhésion.

EN FOI DE QUoI, les soussignés, ayant déposé leurs pleins pouvoirs respec-
ifs, ont signé le présent Protocole.

FAIT à Washington le 25 juin 1956, en langue anglaise.

(Suivent les noms des signataires pour le Canada, le Danemark, la France,
Islande, l'Italie, la Norvège, le Portugal, l'Espagne, le Royaume-Uni de
rande-Bretagne et d'Irlande du Nord, et les États-Unis d'Amérique.)

* Rcueil des Traités 1950, n° 10,
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